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1 Valg av ordstyrer, referent og tellekorps
Følgende personer er valgt ved akklamasjon.
Ordstyrer: Viktor Mikalsen og Erling Leivestad
Referent: Sophia A. Wellman
Tellekorps: Viktor Mikalsen og Erling Leivestad

2 Godkjenning av innkalling
Innkalling er godkjent ved akklamasjon uten merknader.

3 Godkjenning av Nablas forretningsorden
Forretningsorden er godkjent ved akklamasjon uten merknader.

4 Innmelding av eventueltsaker
Ingen eventueltsaker ble meldt inn.

5 Godkjenning av dagsorden
Dagsorden er godkjent ved akklamasjon uten merknader.

6 Presentasjon av Nablas årsberetning 2023-2024
Det ble foretatt en kort oppsummering av Nablas hovedarrangementer som var gjennomført i 2023-
2024, deriblant 80-års jubileet, immatrikuleringsballet, fadderperioden og Åre-turen. Årsberetningen
kan finnes og leses i Nablabanken.

7 Nablas økonomi
Nabla har tapt kjøpekraft som et resultat av inflasjonen i samfunnet. Videre ble det utredet for
hvorfor det manglet et regnskap i innkallingen til det Store Kanoniske Ensemble. Dette var på grunn
av en del uoverensstemmelser mellom Visma og banken. Visma overrapporterte midlene som Nabla
har i banken med omtrent 250.000 kroner. Det ble presisert at dette er en kompleks situasjon som
ikke er noen sin feil, men har bakgrunn i da regnskapsåret ble endret. På grunn av at regnskapet for
22/23 er feil, er et av forslagene til styret å fravike fra å presentere regnskapet for komponentmassen.
Dersom forslaget skulle falle, vil økonomiansvarlig presentere regnskapet og hovedboken fra Visma.

Videre har økonomiansvarlig Rasmus Grødeland redusert antall personer som har tilgang til banken
og dermed spart en utgift på 500 kroner per person som ble fjernet. I tillegg har Nabla startet å
betale for en ordning i DnB som lar Visma importere alle kontoutskrifter fra banken automatisk slik
at den økonomiansvarlige ikke trenger å gjøre dette manuelt. Å gjøre dette arbeidet manuelt fører
fort til feil i Visma da det er enkelt å gjøre skrivefeil på beløp. Den økonomiansvarlige må fortsatt
føre selve regnskapet selv.

7.1 Godkjenning av utsatt revisjon
Forslag til vedtak: Revisjon utsettes til SKE 2025.

Gamle regnskap er ikke blitt lukket etter at regnskapsåret ble endret. Styret har vedtatt på et
tidligere styremøte at Rasmus Grødeland, som den økonomiansvarlige for 23/24, skal gå gjennom
de siste tre årene med regnskap som er feil. Han skal prøve å fikse dem slik at beløpene i Visma
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stemmer overens med det som står på bankkonto. Resultatet blir lagt fram på neste Store Kanoniske
Ensemble i 2025.

Tiltakene som er iverksatt for å unngå fremtidige feil i regnskapet er blant annet tjenesten til DnB
som sørger for at alle utbetalingene som registreres i Nablas bankkonto blir automatisk overført til
Visma. Slik unngår man å skrive feil beløp når man legger utbetalinger inn i Visma. Da er det eneste
som gjenstår for den økonomiansvarlige å registrere beløpene i riktig konto og post.

Godkjent ved akklamasjon.

7.2 Godkjenning av fordelingen av BNs overskudd
Forslag til vedtak: Fastsettelsen godkjennes.

Styret fremmer forslag om følgende fordeling:

• Ekskursjonskomitéen: 50%

• Hovedkonto: 40%

• Fondet: 10%

Ingen merknader eller spørsmål. Godkjent ved akklamasjon.

7.3 Presentasjon av Nablas budsjett for 2024/2025
Presentasjon av Nablas budsjett for 2024/2025 v/ Rasmus Grødeland. Budsjettet var vedlagt som
vedlegg [2.3] i endelig innkalling.

Presentasjonen fokuserte på postene som var endret sammenlignet med budsjettet vedtatt på forrige
Store Kanoniske Ensemble. Blant annet ble det forklart at overskuddet til BN er høyere budsjettert
for kommende år da det ble underbudsjettert i fjor. Slik det står i budsjettet for 24/25 stemmer det
bedre overens med overskuddet som ble presentert i 7.2.

Det var ingen spørsmål til budsjettet.

7.4 Fastsettelse av bufferstørrelse
Forslag til vedtak: Bufferstørrelsene vedtas uten endringer.

Ved det Store Kanoniske Ensemblet 2020 ble bufferstørrelsene oppjustert for å sikre undergruppene
nok likviditet til å betale store fakturaer selv om ikke alle inntektene var kommet inn på bankkonto.
I år foreslår styret at bufferstørrelsene ikke skal endres da det er ingen grunnlag for en ytterligere
justering.

Vedtatt uten merknader.

7.5 Fastsettelse av kontingent 2024
Følgende er forslagene stilt for forsamlingen:

Forslag til vedtak v/Styret: Kontingenten økes til 470 kr.
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Ved Det store kanoniske ensemble 2023 ble medlemskontingenten økt fra 420 kr til 450 kr. Styret
foreslår å øke kontingenten ytterligere til 470 kr. Grunnlaget for økningen er inflasjonsjustering, etter
KPI.

Forslag til vedtak v/Kristian Willassen: Kontingenten økes til 490 kr.

Kristian foreslår en økning av kontingent som følger økningen i studiestøtten. En økning på 9% gir
omtrent 490kr.

Forslag til vedtak v/Kristian Willassen: Kontingenten forblir 450 kr.

For å ta vare på studentenes økonomi i en vanskelig tid foreslås det å ikke øke kontingenten.

Salen argumenterer at KPI er en mer forutsigbar størrelse å justere seg etter enn studiestøtten.
Videre ble det påpekt at ved å justere kontingenten etter KPI vil det sørge for at hver komponent
bidrar like mye når de melder seg inn i Nabla.

Vedtatt at kontingenten skal økes til 470 kr.

7.6 Godkjenning av budsjett for 2024/25
Forslag til vedtak: Budsjett for 2024/25 godkjennes.

Det ble påpekt at 20 000 kroner til nytt kjøleskap burde søkes om fra Velferdstinget slik at det ikke
trenger å bli tatt fra hovedkonto.

Budsjettet godkjennes ved akklamasjon.

7.7 Presentasjon av fondets størrelse og godkjente søknader siden forrige
SKE

Fondsstyret v/Ane Marie Holm presenterte fondets størrelse og søknader som ble behandlet i 2023-
2024. Det kom inn fem søknader i 2023, der to av Styret + Kontorkoms søknader ble delvvis innvilget,
mens den siste fra Styrets samt en søknad fra MakerNabla ble ikke innvilget. Søknaden fra Eurékakom
ble trukket. Så langt i 2024 er det ikke kommet inn noen søknader.

8 Endringsforslag

8.1 L9-L14 + F10 v/Styret Vedtatt

Vedtas å behandle disse i blokk.

Oppsummering: Styret har forberedt et endringforslag som lager retningslinjer for at Nabla kan
investere pengene sine. Dette er ønskelig for å bevare verdien av pengene når det er inflasjon i
samfunnet. Lovene og forskriften som foreslås deler Fondet i to; sparekontoen, som Fondsstyret har
ansvar for, og porteføljen, som Forvaltningsgruppen skal forvalte. Porteføljen deles inn i 90% lav
risiko investeringer, og opp til 10 % høy risiko.

8.1.1 Behandling av motforslag F10-H1 vs F10-H2

Styret presenterer to forslag til F10 sin subparagraf H som handler om hvor stor andel av tilskuddet
Fondet mottar skal gå til porteføljen i løpet av en vekstperiode på ti år.
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F10-H1: I vekstperioden vil 75% av tilskuddet fondet mottar overføres direkte til Fondets spare-
konto, og 25% vil overføres til porteføljen. Denne prosentsatsen kan endres av Det store kanoniske
ensemble ved alminnelig flertall.

F10-H2: I vekstperioden vil 50% av tilskuddet fondet mottar overføres direkte til Fondets spare-
konto, og 50% vil overføres til porteføljen. Denne prosentsatsen kan endres av Det store kanoniske
ensemble ved alminnelig flertall.

Debatt:

• Det er bedre å gi 75% til sparekontoen da dette er mer likt som det er idag og man bevarer
muligheten for å fordele mer penger til gode tiltak. Kjipt om komponenter har mindre midler
tilgjengelig enn før.

• Det er uforsvarlig å putte 75% inn på sparekonto som forringes når en større andel kan inves-
teres og bevare sin verdi.

• Man må se på trenden av penger som er blitt innvilget tidligere. Dersom ikke mye er innvilget
er det vanskelig å forsvare at 75% skal inn på en sparekonto. Nabla har ikke klart å bruke opp
alle pengene til fondsstyret før og derfor er det ikke ønskelig å ha 75% på en sparekonto som
aldri brukes.

• Dersom porteføljen får 50% av Fondets tilskudd, og fondsstyret går tom for penger de har
lov til å tildele komponenter, kan de fortsatt kalle inn til ekstraordinært SKE i tilfelle det
kommer inn en søknad som de mener er verdt å innvilge. Å sette en større prosentsats inn på
porteføljen i vekstperioden er derfor ikke en hindring for at komponenter skal få sine søknader
til fondsstyret innvilget.

• Det er ønskelig å gjøre en endring fordi dagens praksis ikke er optimal. Derfor er det ikke
nødvendigvis bra å gå for H1 bare fordi denne ligner mest på dagens praksis.

• 25% av Fondets tilskudd er lite for å bygge opp porteføljen. Dersom Nabla skal begynne å
investere, er det bedre å gjøre det ordentlig og tørre å gå bort ifra slik vi gjør ting idag.

Vedtatt F10-H2 ved votering.

8.1.2 Behandling av forslag som helhet

Debatt:

• Det er bedre å innføre en ordning som legger retningslinjer for å investere i fond slik at man
unngår å tape kjøpekraft. Endringene som stemmes over er et bedre alternativ enn å ha pengene
stående i en sparekonto.

• Det ble argumentert at endringen innebærer at Nabla prøver å tjene penger, når Nabla burde
gå i null. Det å investere penger som skal gå tilbake til komponentene er å stjele fra dem. Det ble
argumentert mot dette ved å påpeke at Nabla per dagsdato går i minus, ikke i null, da pengene
på sparekontoen taper verdi. Pengene som forvaltes vil fortsatt brukes på komponentene.

• Endringsforslaget åpner opp for en ny interesse som komponenter kan drive med.

• At Nabla taper kjøpekraft ved å la pengene forbli på en sparekonto strider med formålspara-
grafen til Fondet som handler om å gi økonomisk trygghet samt fordele midlene rettferdig til
nåværende og fremtidige komponenter.
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• L14: Om det er en stor risiko å velge alle på SKE. Andre linjeforeninger gjør det på en lignende
måte og med flere som skal velges inn. Styret har foreslått et lavere antall medlemmer til
forvaltningsgruppen med baktanken om at det kan bli vanskelig å velge inn nok til å fylle
plassene. Slingringsrommet sørger for at SKE ikke er nødt til å velge hele seks personer til
stillingene.

• Endringsforslaget påvirker ikke mulighetene komponentmassen har til å utføre valg da SKE og
ekstraordinært SKE alltid kan overgå forskriftene.

Endringsforslaget er vedtatt.

8.1.3 Behandling av forslag om å fravike fra forretningsorden

Forslag til vedtak: Fravike fra forretningsorden om at saker trer i kraft etter endt SKE slik at
forvaltningsgruppen kan velges inn i år.

Forslaget er vedtatt.

9 Lovendringsforslag

9.1 L1 v/Styret Vedtatt

Endring i § 3c.

Oppsummering: Hensikt å oppklare hva det vil si å være en ortogonalkomponent samt legge ret-
ningslinjer for å utpeke ortogonalkomponenter.

Debatt:

• Det er uenigheter om ortogonalkomponenten burde betale medlemskontingent dersom hen har
gjort noe ekstraordinært for å få lov til å bli medlem allerede. Det ble påpekt at lovskriften kan
tolkes slik at en ikke er nødt til å ha gjort noe spesielt for bemerkelsen. Derfor er det rimelig
at ortogonalkomponenten skal betale for medlemskapet.

• Det er en fin presisering som går vekk fra at ortogonalkomponent er en æresbetegnelse slik at
det heller kan være en medlemsbetegnelse.

Vedtatt ved votering.

9.2 L2 v/Styret Vedtatt

Tilleggsforslag til § 3.

Oppsummering: Handler om utvekslingsstudenter og presiserer deres rettigheter.

Debatt:

• Det er blitt gjort en innsats tidligere for å få internasjonale studenter bedre integrert i Nabla,
men dette arbeidet forsvant under COVID-pandemien. Nå ønsker Styret å innføre det igjen.

• Nablas arrangementer trenger ikke å endres slik at alle er engelskspråklige da dette er et for
omfattende tiltak, men innlegg på Facebook kan inneholde en engelsk oversettelse under den
norske teksten. Å tilby utvekslingsstudenter en plass i Nabla handler mer om samholdet enn
arrangementene vi tilbyr.
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Vedtatt ved votering.

9.3 L3-A vs. L3-B vs. L3-C v/Styret Vedtatt L3-C

Endring i § 7c.

Oppsummering: Endre funksjonstiden til økonomiansvarlig i Styret slik at den økonomiansvarlige
kan fullføre sitt påbegynte regnskapsår.

L3-A: Styremedlemmenes funksjonstid er to semestre. Økonomiansvarlig starter sin funksjonstid
ved starten av det kommende regnskapsåret. Øvrige styremedlemmer starter sin funksjonstid fire
uker etter Det store kanoniske ensemble.

L3-B: Styrets funksjonstid er to semestre og trer i kraft fire uker etter Det store kanoniske ensemble.
Avtroppende økonomiansvarlig blir sittende som del av det påtroppende styret frem til regnskaps-
årets slutt, og er ansvarlig for regnskapet samt ferdigstilling av dette for inneværende regnskapsår.
Avtroppende økonomiansvarlig har tale-, forslags-, og stemmerett i det påtroppende styret.

L3-C: Styrets funksjonstid er to semestre og trer i kraft fire uker etter Det store kanoniske ensemble.
Avtroppende økonomiansvarlig blir sittende som del av det påtroppende styret frem til regnskaps-
årets slutt, og er ansvarlig for regnskapet samt ferdigstilling av dette for inneværende regnskapsår.
Avtroppende økonomiansvarlig har tale- og forslagsrett i det påtroppende styret.

Debatt:

• Forslag A er fordelaktig for å unngå å ha to aktive økonomiansvarlige samtidig, men det kan
være kjipt for påtroppende økonomiansvarlig å tre inn senere enn resten av sitt styre.

• I forslag B risikerer man at den nye økonomiansvarlige blir overkjørt av den eldre.

• Fordelen med forslag C er at man sikrer en grundig erfaringsoverføring mellom gamle og nye
økonomiansvarlig. Det påpekes at dette er spesielt viktig for denne styrestillingen da det er
mye å sette seg inn i.

• Det kan oppstå problemer dersom det dukker opp saker som angår regnskapet den gamle
økonomiansvarlige har ansvar for og hen ikke har stemmerett over det. Da er det viktig at
gamle og nye økonomiansvarlig må komme til en enighet om beslutningen.

Et preferansevalg mellom forslagene ble gjennomført og forslag L3-C skal stemmes over av forsam-
lingen.

Lovendringsforslaget ble vedtatt ved votering.

9.4 L4 + L5 v/Styret Ikke vedtatt

Tilleggsforslag og endring § 9.

Vedtas å behandle i blokk.

Oppsummering: Styret ønsker en presisjon av hva som menes med Bedriftkontakten Nabla sitt
overskudd grunnet tidligere misforståelser.

Debatt:
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• Endringsforslaget virker unødvendig da presiseringen er inneforstått.

Endringsforslag er, ved votering, ikke vedtatt.

9.5 L6 v/Styret Vedtatt

Endring i § 7f.

Oppsummering: Endringsforslaget skal sørge for at det ikke skal være mulig for SKE å fjerne eller
oppløse verken Nabla og Fondet ved 2/3 flertall.

Debatt:

• Endringen sikrer at formålet med paragraf 14c som omhandler oppløsningen av Fondet er
ivaretatt og sørger for at SKE ikke kan overkjøre denne.

Endringsforslaget er vedtatt ved votering.

9.6 L7 v/Kristian Willassen Vedtatt

Tillegg til § 7b.

Oppsummering: § 7b beskriver hva styret i Nabla skal bestå av. Tilleggsforslaget gir foregående styret
ansvaret for å foreslå en ny styrestruktur da dette har vært praksis og at denne må godkjennes av
SKE.

Oppklaringer for salen:

• Dersom ingen ny styrestruktur foreslås vil den siste vedtatte strukturen av SKE være den
gjeldende.

• Andre enn styret har fortsatt mulighet til å foreslå stillinger, men det vil bare være styret
som er pliktet til å ta på seg ansvar for å ta løpende vurderinger av hva som trenges av
styrestillinger. SKE er fortsatt høyeste organ og må ta den avgjørende beslutningen angående
strukturen.

Vedtatt ved votering.

9.7 L8 v/Kristian Willassen Vedtatt

Tilleggsforslag til § 12.

Oppsummering: Forslag om å legge til en paragraf som krever at Styret presenterer en begrunnelse
av utnevnelser til Det Gyldne Integral. Tilleggsforslaget bygger på at Styret ikke skal kunne utnevne
noen til Det Gyldne Integral uten god argumentasjon som alle komponenter kan forstå.

Debatt:

• Det er en fin paragraf å ha som sørger for at Styret ikke kan velge inn hvem som helst til
Ridderordningen.

Vedtatt ved votering.
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10 Forskriftsendringsforslag

10.1 F1 v/Styret Vedtatt

Endringsforslag til § 1a.

Oppsummering: Endringen presiserer at den økonomiansvarlige for Nabla ikke kan inneha flere roller
som økonomiansvarlig innad i Nabla, og at det burde velges inn en assistent ved våropptaket som
kan bistå den økonomiansvarlige.

Oppklaringer for salen:

• Dette er et sikkerhetstiltak som skal forebygge at komponenten som er økonomiansvarlig i
Styret ikke overbelastes samtidig som det kan bidra til å sikre mot økonomisk kriminalitet.

• Økonomiassistenten skal velges inn av økonomiansvarlig i Styret.

• Retningslinjer for det praktiske ved å ha en økonomiassistent er fortsatt under utvikling. Styret
vil velge hvordan de ønsker å gjøre det.

Debatt:

• Mangelen på ansvarsfordeling ved Nablas økonomi gjør at blir Nabla sårbar ovenfor uforutsette
hendelser. Dersom noe skulle skje slik at økonomiansvarlig er utilgjengelig over en lengre peri-
ode er det ingen som har mulighet eller fullmakten til å ta over som interim økonomiansvarlig.

• Det stilles spørsmål til om det er kanskje er krisemaksimering å tenke at økonomiansvarlig skal
bli ute av stand. Til dette svarer Styret at det er såpass viktig å ha et sikkerhetsnett å falle
tilbake på da ingen i Nabla har myndighet til å ta over eller tilgang til banken dersom det
skulle skje noe. Dette kan føre til forsinkelse i betalinger eller faktureringer som kan føre til
andre, mer seriøse, konsekvenser. Videre påpekes det at å være økonomiansvarlig for Nabla er
et frivillig verv som ikke bør innebære at hen overbelastes.

• Assistenten trenger ikke å bli valgt inn på SKE da personen vil bli håndplukket av den øko-
nomiansvarlige som allerede har fått SKE sin tillit.

• En annen fordel ved å ha en assistent er at det vil være nødvendig å ha en interim økonomi-
ansvarlig i tilfelle den sittende velger å trekke seg fra vervet. En ny økonomiansvarlig må da
velges på et ekstraordinært SKE som kan tidligst skje to uker etter første innkalling.

• Slik det står nå virker ikke assistent-stillingen attraktiv å ta på seg. Den vil trenger å bli mer
utarbeidet slik at komponenten som stiller får mer tilbake for det.

Vedtatt ved votering.

10.2 F2 v/Styret Trukket

Tillegg til § 2.

Oppsummering: Forslaget er en paragraf som vil kreve at Fondet foretar en habilitetsvurdering slik
det praktiseres i dag.

Trukket da paragrafen vil fjerne en nødvendig fleksibilitet som Fondet har når de skal ta voteringer.
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10.3 F3 v/Styret Vedtatt

Endring i § 3.

Oppsummering: Forslaget legger krav til en komitéstruktur som skal bestå av leder, nestleder og
økonomiansvarlig. Dette tydeliggjør forskjellen på komitéer og interessegrupper. Videre blir terskelen
for å stille til komitéleder muligens lavere dersom man vet at man står alene med ansvaret. Det stilles
krav til komitéer om å ha en økonomiansvarlig da alle komitéer har økonomi og pliktes til å føre
regnskap.

Ingen debatt.

Vedtatt ved votering.

10.4 F4 + F5 v/Styret Vedtatt

Vedtas å behandle i blokk.

Tillegg til § 3.

Oppsummering: Legger til en formålsparagraf til Sportskom som er en ny komité av Nabla linjefor-
ening og endrer § 3j til § 3k da det er mer naturlig at denne kommer sist.

Ingen debatt.

Vedtatt ved votering.

10.5 F6 v/Styret Vedtatt

Endring i § 7b.

Oppsummering: En presisering av hvem som har gallastilling slik at det samsvarer med praksisen
per dags dato. Ved å få det vedtatt vil det forhindre at fremtidige styrer kan ta med hvem som helst
på eksterne galla.

Debatt:

• Det oppklares at interessegruppe-ledere er inkludert i begrepet gruppelederesom får gallastil-
ling ifølge paragraf § 7b.

• Det diskuteres hvorvidt styremedlemmer i Nabla-revyen skal ha gallastilling. De er ikke nevnt
eksplisitt i paragrafen da Revyen er separat med en egen organisasjonsstruktur. Likevel er det
ingen hindringer fra å gi andre gallastillinger dersom disse fortjener det da Styret fortsatt har
fullmakt til å inkludere de det måtte gjelde.

Vedtatt ved votering.

10.6 F7 v/Styret Trukket

Endring i § 7c-ii.

Oppsummering: Endre paragrafen slik at komponenter som representerer Nabla ved eksterne arran-
gementer har lov til å dele ut Nablas merke.

11



Trukket da det må foreslås som en eventuelt sak sammen med et lovendringsforslag for at det skal
kunne gå gjennom.

10.7 F8 v/Styret Vedtatt

Endring i § 7c-iii.

Oppsummering: Presiserer en frist for å hente Nabla-nålen som nye komponenter blir tildelt etter
integreringen.

Debatt:

• Endringen foreslås på grunn av at det har oppstått situasjoner hvor slike retningslinjer har
vært nødvendig å ha presisert.

Vedtatt ved votering.

10.8 F9 v/Styret Vedtatt

Tillegg til § 7c.

Oppsummering: Styret forslår å legge til en paragraf som gir komitéledere retten til å kjøpe en
komitélederdalje til eget eie. Hensikten med å lage en komitélederdalje er å gi en ekstra heder til
komitéledere slik at man får mer igjen for å ta på seg stillingen.

Debatt:

• Uttalelser fra salen sier seg enig med forslaget.

• Det presiseres at det vil være samme praksis som det er for kjøp av andre daljer.

Vedtatt ved votering.

11 Endring av styrestillingsnavn v/Per Øygard Ryjord Ikke
vedtatt

Oppsummering: Det er et ønske om å endre navnet på styrestillingen Blestesjeftil Blæstesjefda dette
står kan øke tilhørigheten til resten av studentkulturen hvor blæster vanlig slang.

Debatt:

• De andre styrestillingene har ingen preg av studentkultur eller slang. Det vil være inkonsekvent
å introdusere dette bare for denne ene stillingen.

Ved votering er endringen ikke vedtatt.

12 Godkjenning av ny styrestruktur
Presentasjon av ny styrestruktur v/Emil Bark Kvamme.

Oppsummering: Kommunikasjonssjef-stillingen har ansvar for både intern kommunikasjon og ekstern
representasjon som er ansvarsområder med lite overlapp. Dette har gjort det vanskelig å gjennomføre
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rollen godt. En bedre løsning er derfor å dele den i to. En fordel ved dette er videre at styrevervene skal
være trivelige for komponenter å gjøre på fritiden, og derfor skal en styrestilling ikke overbelastes.
Forslaget innebærer dermed at stillingen blir delt opp i en blestesjef-stilling, som har ansvar for
intern blesting og kreative arbeidsoppgaver, og en koordinator, som har ansvar for oppfølging av
gruppeledere, administrasjonsarbeid og booking av rom.

Debatt:

• Det ble diskutert hvorfor det er nødvendig å dele opp kommunikasjonssjef-stillingen på grunn-
lag av for mange arbeidsoppgaver, men ikke økonomiansvarlig-stillingen. Svaret på dette er at
de to rollene til kommunikasjonssjef har lite overlapp og er mer derfor naturlig å dele opp til
to roller. For økonomiansvarlig har arbeidsoppgavene en del overlapp og er vanskelig å skille
fra hverandre.

• Det ble oppklart at hver styrestilling fortsatt vil ha like store arbeidsområdet som de andre
styrestillingene.

• Etter spørsmål om hvorfor vi trenger en blestesjef dersom vi har Prokom ble salen informert
om at Prokom ønsker å være en medieproduksjons-komité og ikke stå ansvarlig for intern blest
av Nablas arrangementer.

Styrestrukturen er godkjent.

Forslag til vedtak: Fravike fra lovene slik at kandidater til de nye stillinger kan stemmes inn senere.

Forslaget er vedtatt.

13 Valg av nytt styre
Kandidater:

• Leder: Mathias Thorrud Thorkildsen, Liva Berge Flo, Yawar Mahmood

• Nestleder: Simen Borgerud Moe, Mathias Thorrud Thorkildsen, Synne Eikeland

• Sekretær/faddersjef: Henrik Waldemar, Emilie Hansen Hårklau

• Økonomiansvarlig: Mathias Thorrud Thorkildsen, Benjamin Aas

• Arrangementsjef: Solveig Berggrav Lille

• Bedriftskontakt: Herman Helling

• Koordinator: Hedda Karine Andersen-Nerby

• Blestesjef: Elise Lothe

Personene som ble valgt til de ulike stillingene:

• Leder: Liva Berge Flo

• Nestleder: Simen Borgerud Moe
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• Sekretær/faddersjef: Emilie Hansen Hårklau

• Økonomiansvarlig: Benjamin Aas

• Arrangementsjef: Solveig Berggrav Lille

• Bedriftskontakt: Herman Helling

• Koordinator: Hedda Karine Andersen-Nerby

• Blestesjef: Elise Lothe

14 Møtet heves
På grunn av mangel på tid må resterende saker bli tatt på ekstraordinært SKE. Følgende saker står
igjen på dagsorden:

• Valg av tre komponenter til fondsstyret

• Valg av to komponenter til programtillitsvalgt (PTV)

• Valg av fire til seks komponenter til forvaltningsgruppen

• Eventuelt

• Møtekritikk

15 Protokoll

• Det neste Styret skal søke om penger til nytt kjøleskap. Velferdstinget ble foreslått til dette.

• Det skal foretas en evaluering av om det er mer hensiktsmessig å ha økonomiansvarlig som
medlem av forvaltningsgruppen framfor fondsstyret.

• Det neste Styret skal gjennomføre en redaksjonell endring på lovene og forskriftene slik at det
er konsekvent på om det står BN eller Bedriftskontakten Nabla.

• Det står to steder at Styret kan tildele gallastillinger. Dette må fikses på med en redaksjonell
endring av det neste Styret.

Dato og sted: ........................................... Signert av: ...........................................
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